
Referat af HOB generalforsamling 19/3 2023 
 
 

1. Dirigent – Annesofie Jønsson, Referent – Ida Holst, stemmetællere – Ole 
Jensen og Joachim Malling  

 
2. Formandens beretning v/ Nina Vrang.  Se bilag 

 
3. Fremlæggelse af regnskab:  Rita redegjorde for den del af regnskabet der 

gælder HOB se bilag. 
 

Musik, film, koda blev livligt debatteret.  Reglerne er klare – Ingen film uden 
afgift!                                     
Vi må godt se fodbold mm, uden medlemskab af filmdelen. 
Ida Ferdinand foreslår, at der kommer et oplæg inden film, og vil desuden godt 
være med i gruppen.  
 
Ole forelagde regnskab for sommercafe.  Se bilag 
 
Joachim fremlagde regnskab vedr. Den Levende Landsby, og forklarede i 
øvrigt konstellationen, forståeligt og klart, og Joachim fik også anerkendelse 
for dette! Se bilag 
 

4. Indkomne forslag: 
Bent havde lavet et skriv til kommunen, hvor vi tager afstand fra lukning af 
skoler, som blev vedtaget, at Nina skal sende til kommunalbestyrelsen. 
 
Bent havde et forslag om gratis medlemskab for mindrebemidlede, dette blev 
stemt ned. 
 

5. Bestyrelsen havde besluttet at udnævne en medlemstand som æresmedlem, og 
det blev i år,  
Bent Jørgensen og Bente Egedorf der blev æresmedlemmer, grundet deres 
utrættelige engagement, ikke blot i Hårbøllehuset, men i lokalsamfundet 
generelt! 
 

6. Fastsættelse af kontingent, det blev vedtaget, at kontingentet fortsætter som 
vanlig. 

 
7. Valg af bestyrelse: 

Johnni Buch og Rita Jensen var på valg, og fortsætter i bestyrelsen foreløbig en 
periode mere. 
Kristina Ask, Nina Vrang og Ida Holst fortsætter foreløbig perioden ud. 
Annesofie Jønsson og Sine Kaas blev valgt ind. 
Camilla Oona Christensen og Bart Derenberg blev valgt som suppleanter 
 
Bestyrelse til sommercafe blev Johnni Buch og Ole Jensen 
 



8. Evt. 
Forårsrengøring: 
Det blev besluttet, at den nye bestyrelse skal indkalde til forårsrengøring, og 
Joachim tilbød at lave frokost til rengøringsholdet. 
 
Der var forslag om gratis medlemskab året ud, for nye tilflyttere, det drøfter 
bestyrelsen på førstkomne bestyrelses møde 
 
Bent gjorde opmærksom om møde ang. Den nye friskole d 25/3 kl 14-15 i 
Fanefjordhallen. 
Og møde om den nye gruppe Vestmøn-Sammen, d 27/3 kl 19, ligeledes i 
Fanefjordhallen 
 
Bestyrelsen konstituerer sig d 28/3 kl 19:30  


